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VVD Almelo: zorg in Almelo moet anders 

VVD Almelo wil dat het afgelopen is met oneigenlijk gebruik zorggelden. Ook moet 

Almelo af van het imago ‘zorg-stad’ van Twente.  

 

Almelo, 5 oktober 2018. De VVD Almelo roept de Almelose gemeenteraad en het college van B&W 

op om actief in te zetten op het tegengaan van oneigenlijk gebruik (excessen en fraude) van zorggeld. 

Daarnaast zouden maatregelen genomen moeten worden om af te komen van het imago ‘Almelo, 

zorg-stad’ van Twente.  

Excessen 

We zien de laatste tijd in de media verschillende voorbeelden van excessen in de zorg verschijnen, 

zoals Anahid en Victorie. Dit soort praktijken waarbij ‘directeuren’ van dit soort zorgaanbieders 

buitensporige salarissen of divend laten uitkeren is voor de VVD Almelo onacceptabel. Andere 

voorbeelden worden gevonden in gebruik making van luxe en dure bedrijfs/directiewagens en 

doorbelasting van relatief hoge huurkosten voor beschermd-woon-panden. Kortom, ongewenste 

voorbeelden waarbij jaarlijks grote hoeveelheden geld dat expliciet is bedoeld voor ‘Zorg’ weglekt en 

daarmee niet wordt besteed aan zorg. Een onacceptabele en ongewenste ontwikkeling. Wij staan in 

Almelo voor de uitdaging om de kosten in de zorg in lijn te brengen met de uitkering die wij hiervoor 

van het Rijk ontvangen. Iets waar de VVD al jaren op hamert. Op dit moment moet er, om de zorg in 

Almelo te kunnen blijven bekostigen, jaarlijks een kleine 10 miljoen euro (!!) uit de algemene 

middelen bij. Een situatie die niet langer houdbaar is in de toekomst; andere voorzieningen in onze 

stad hebben hieronder te lijden.  

Fraude 

In Almelo zijn er relatief veel PGB-houders; dit heeft te maken met bevolkingsgroepen die graag zorg 

in eigen beheer organiseren. Op zich is met deze keuzevrijheid niets mis. Echter, het PGB 

(persoonsgebonden budget) is doorgaans, vanwege vrijheid in besteding, fraudegevoeliger dan Zorg 

In Natura. De Almelose VVD-fractie ontvangt uit het veld signalen dat er in Almelo veel meldingen 

van mogelijke fraude binnenkomen bij de sociale recherche. De VVD Almelo vindt dat de sociale 

recherche op voldoende sterkte moet zijn om deze meldingen van mogelijke fraude danwel 

ongewenste besteding van zorg-gelden adequaat op te kunnen pakken en bij bewijs dit te hard 

bestraffen.  

Zorgstad 

De VVD Almelo heeft bovendien de indruk dat de gemeente Almelo een aantrekkelijke gemeente is 

geworden om te beginnen als zorgondernemer. Die indruk ontstaat omdat sinds de decentralisaties 

de zorgbureaus/-aanbieders in onze stad als paddenstoelen de grond uit schieten. De 

beheersbaarheid van het zorglandschap wordt hiermee des te moelijker. Almelo moet af van het 



 

imago ‘zorg-stad’ van Twente. Dit betekent dat in zijn algemeenheid 

gestreefd moet worden naar een verschuiving van 

maatwerkvoorzieningen naar algemene/voorliggende voorzieningen; 

uiteraard indien mogelijk en verantwoord. Bovendien dienen wij onze 

eigen Almelose inwoners (als niet kan worden volstaan met algemene/voorliggende voorzieningen) 

van goede zorg te bedienen, en niet de problematiek van buiten de stad actief te importeren.  

De VVD Almelo wil via een ‘zorgkaart’ inzichtelijk hebben op welke locaties in de stad op dit moment 

zorgaanbieders zich bevinden en wie (personen) deze aanbieders bedienen; zijn dit Almeloërs of 

mensen van buiten de gemeente die zich hier (recent) vanwege het zorgaanbod zijn gaan vestigen? 

Leegstaand (gemeentelijk) vastgoed zou gescreend moeten worden op bestemmingen. Daar waar 

zorgaanbieders verhuizen dient, bij disbalans tussen vraag en aanbod, de zorgbestemming eraf 

gehaald te worden.  

Met dit persbericht geeft de VVD Almelo haar visie op gewenste ontwikkelingen van de zorg in 

Almelo. Zorg die hierdoor kwalitatief goed is en in de toekomst ook betaalbaar blijft.  

 

- EINDE PERSBERICHT -  

Schriftelijke vragen 

 

N.a.v. het bijgevoegd persbericht stelt de Almelose VVD-fractie het college van B&W de volgende 

vragen: 

1. Bent u het eens met de strekking van ons persbericht? 

2. Kan het college van B&W aangeven wat het nu al doet om excessen tegen te gaan? 

3. a. Klopt het dat er veel meldingen van mogelijke fraude bij de sociale recherche 

binnenkomen?  

b. Is de sociale recherche op voldoende sterkte om meldingen op te kunnen pakken?  

c. En welke instrumenten heeft uw college om oneigenlijk gebruikt zorggeld terug te 

vorderen? 

d. Op welke wijze wordt het landelijk Woningwaarderingsstelsel (puntensysteem voor 

huurwoningen) toegepast bij toetsing van de hoogte van subsidiabele kosten zoals ingediend 

door zorgverleners? Vindt er daarbij een toetsing plaats door een onafhankelijke instelling? 

Zo nee, waarom niet?   

4. Neemt u aanbevelingen uit dit persbericht over in het te vormen programma ‘Zorg’? 

Graag ontvangen wij uw antwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn.  

Vriendelijke groet, namens de VVD-fractie, 

Jemy Pauwels 

Fractievoorzitter 

Tel: 06 46390078 

 


